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Abstract (en)
[origin: US4604817A] A snowshoe or racket is provided comprising a frame with T cross section having a pivot pin on which is hingedly mounted
a pivoting structure for fixing different sized shoes. An intermediate spacer connects together the side members of the frame below a central lattice
forming a perforated bearing surface. A fin extends the outer side member outwardly over the whole of its length and forms a sliding bearing surface.
The pivoting structure comprises a rigid base plate with a front stirrup piece and a rear heel piece.

Abstract (fr)
La raquette comprend un cadre (1) à section en T muni d'un axe de rotation (14) sur lequel est articulée une armature (21) de fixation multi-pointure.
Une entretoise intermédiaire (13) relie les longerons (2, 3) du cadre au-dessous d'un tamis (9) central formant surface portante ajourée. Un aileron
(41) prolonge vers l'extérieur le longeron latéral extérieur sur toute sa longueur et forme surface portante glissante. L'armature (21) comprend une
plaque de base rigide (22) avec étrier antérieur (23) et talonnière postérieure (24).
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